
Referat af generalforsamling 2023 
21 marts 2023 kl. 19 
Sner7nge Kro, 4460 Sner7nge 

1. Valg af dirigent og referent 
Flemming Engedal valgt 7l dirigent. 
Kasper Hintz valgt 7l referent. 
Dirigenten konstaterer at generalforsamlingen er lovligt indkaldt. 

2. Formandens beretning 
Vandværket har i alt pumpet 24.000 m3 i 2022, lidt mindre end i 2021. 
Rentvandstanken blev renset i 2022, det skal gøres hvert 5 år. Ydermere er filtre blevet renset 
og okkertanken er tømt. Målerne har snart været monteret i 9 år og skal derfor 
kvalitetskontrolleres. Alle målere er afskrevet økonomisk. 
 
Der har det forgangne år været 3 ledningsbrud. I alle tre 7lfælde har rørføringen været 
tydeligt markeret på kort, så graver hæRer selv for de påførte brud. Der har ikke været andre 
brud.  

Fristen for at leve op 7l BNBO (BoringsNære BeskyWelsesOmråder) fra statens side er blevet 
udsat 7l starten af 2024. Et fåtal af vandværker der har fundet en løsning, menes at være den 
primære grund. Vandværket har kontakt med landmåler der forsøger at finde en løsning iR. 
ny beskyWelseszone på 165m fra boringerne. 
 
Der er ikke målt PFAS i analyser af vandet fra vandværket. 

3. Det reviderede regnskab fremlægges :l godkendelse 
2022 sluWer med et underskud på 59.750,15 Dkk. Underskuddet er en sum af flere årsager. 
- Der blev solgt for ca. 15.000 Dkk mindre vand end i 2021. 
- Elprisen er steget markant (kasseren meddeler endvidere at s7gningen er fortsat 1. kvartal 

2023). 
- UdgiRen 7l vedligeholdelse af værket har været høj i 2022, med udgiR 7l JH dyk for 

inspek7on af rentvandstanken. 
- Bankens gebyrer er steget. 

 
Vandværkets likvide beholdning er på 936.930,06 Dkk. 
Regnskabet blev godkendt. 

4. Budget samt takstblad for det kommende år fremlægges :l godkendelse 
I 2023 sæWes der flere udgiRer af 7l forsikringer og elektricitet. UdgiRer 7l vedligehold af 
værket sæWes ned 7l 20.000 Dkk, da der ikke forventes at være større udgiRer det 
kommende år. Der budgeWeres i alt med et mindre underskud på 7500 Dkk. Bestyrelsen 
foreslår at der ikke ændres på takstbladet på trods af underskuddet i 2022. Det skyldes 
primært værkets gode økonomi der giver råderum 7l at se markedets udvikling an. 
BudgeWet blev godkendt. 

5. Behandling af indkomne forslag 



Dirigenten spørger formanden om der er modtaget indkomne forslag, hvilket ikke er 
7lfældet. 

6. Valg af medlemmer :l bestyrelsen 
På valg er Kasper Hintz, Morten Møller og Dieter Steffen. 
Alle modtager genvalg og blev genvalgt. 

7. Valg af suppleanter :l bestyrelsen 
På valg er Flemming Engedal Andersen, samt en åben post. 
Flemming Engedal Andersen modtager genvalg og blev genvalgt. 
Per Drehn blev valgt som ny suppleant. 

8. Valg af revisorer og revisorsuppleant 
På valg er Arne Winther og Henrik Larsen. Begge modtager genvalg og blev valgt. 

9. Eventuelt 
Formanden oplyser at han har været i kontakt med landmåler som vil tage kontakt 7l 
andelshavere ombring BNBO for at afsøge muligheder for at lave aRaler ud fra faste takster.  

Til stede fra bestyrelsen: Erik Buller Larsen, Dieter Steffen, Claus Krogh, Morten Møller, Kasper Hintz, 
Flemming Andersen og Per Drehn. 
Referent: Kasper Hintz 

Resume af oplæg ved Kalundborg Forsyning omkring udbygning af 
vandforsyningen i Kalundborg kommune. 
21 marts 2023 kl. 19 
Sner7nge Kro, 4460 Sner7nge 

I 7llæg 7l årets generalforsamling præsenterede Kalundborg Forsyning (KF) et overblik over deres 
arbejde med at udvide Kalundborg kommunes (KK) vandforsyning frem mod 2030. Det er interessant 
for vandværkets interessenter, i særdeleshed fordi prøveboringer ikke er gået ubemærket hen i 
lokalsamfundet.  

KF udvinder pr. 2022 ca. 4.000.000 m3/år og har sammen med KK og industrien lavet en prognose for 
behovet for drikkevandsleverance i 2030 på ca. 9.000.000 m3/år. Der er dermed behov for at finde 
nye drikkevandsressourcer og udvinde disse på rela7vt kort 7d og dermed udvide 
forsyningsinfrastrukturen.  

Der har været flere prøveboringer i området omkring Faurbo og der er fundet vand i flere. KF 
monitorer vandstanden i prøveboringer for at sikre sig at udvindingen ikke går ud over de 
eksisterende vandværker. Det er KF der har byrden at kunne dokumentere overfor KK gennem en 
indvindingsansøgning at det er forsvarligt at udvinde vandressourcerne i bestemte boringer. Man 
forventer at have deWe på plads i løbet af 2024. 


